
 

 
Interpellation angående skötsel av grönytor 

 
 
 
Sommaren är nu över. Även denna sommar har det varit några insändare med synpunkter på hur de 
grönytor som Gavlegårdarna och Gavlefastigheter ansvarar för har skötts. 
 
Vad är ansvarigas egen inställning till hur det fungerar? Hur har sommaren sett ut när det gäller rutiner 
för skötsel av gräsmattor, vägkanter, planteringar och ogräsbekämpning? Hur många sommarjobbare 
har varit anställda inom detta ansvarsområde? Vilka erfarenheter tar ni med er till kommande 
sommarplaneringar? 
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